
Notulen	van	de	leden-vergadering	van	
donderdag	14	november	2024	

Aanwezig	zijn	60	leden.	Bericht	van	verhindering	is	ontvangen	van	Dick	Buijs,	Maarten	Copper,	
Gerard	de	Gier,	Minga	Kooij,	Ria	Kragten,	Ben	van	Mameren,	Ben	Manassen,	Pierre	van	der	Schaaf,	
Peter	en	Tineke	Schipper,	Willem	Spekking	en	Gradus	van	Wel	.	

1. De	voorziIer	heet	de	leden	welkom	om	19.30	u.	Hij	kondigt	het	programma	van	de	avond	aan	
en	constateert	dat	het	quorum	royaal	is	bereikt.	

2. De	notulen	van	de	vergadering	van	16	april	2024	worden	goedgekeurd.	

3. De	penningmeester	licht	de	begroRng	toe.	Er	is	komend	jaar	een	lager	bedrag	begroot	dan	voor	
2024	het	geval	was.	Dat	houdt	verband	met	het	wegvallen	van	de	Van	der	Capellenlezing	en	het	
erfgoedsymposium.	
Bij	de	posten	valt	op,	dat	voor	2025	een	aangepaste	herdruk	van	de	Geschiedenis	van	Tiel	is	
gepland.	Verder	wordt	er	gereserveerd	voor	het	lustrum	van	2026,	waarvoor	een	lustrumboek	
en	een	stripboek	op	de	rol	staan.	
Er	is	1,6	miljoen	euro	belegd,	waarvan	de	opbrengst	samen	met	de	renteopbrengst	van	7	ton	
kasgeld	en	de	contribuRe	de	uitgaven	mogelijk	maakt.	
Met	de	opmerking	“Keurig”	van	één	van	de	leden	wordt	de	begroRng	goedgekeurd.	

De	vergadering	besluit	de	contribuRe	op	€	20,-	te	houden.	De	heer	Van	der	Linden	vindt	dat	
eigenlijk	te	laag	in	verhouding	tot	wat	de	vereniging	haar	leden	biedt.	

4. De	voorziIer	toont	aan	de	hand	van	een	sheet	de	wijzigingen	in	het	beleidsplan:	

• De	OKT	werkt	niet	alleen	voor	de	leden,	maar	voor	de	hele	Tielse	gemeenschap.	Daarom	wordt	
bijvoorbeeld	steun	gegeven	aan	het	museum.	In	zo’n	geval	wil	het	bestuur	graag	ook	een	rol	
spelen	bij	opening	en	onthulling.	

• Het	bestuur	wil	meer	zichtbaar	zijn	via	de	sociale	media.	
• Door	de	bestuurswisseling	zijn	er	veranderingen	ten	aanzien	van	de	bestuursleden	die	de	

werkgroepen	begeleiden.	
• De	digitale	Nieuwsbrief	zal	driemaal	per	jaar	verschijnen.	
• Als	de	vereniging	om	subsidie	wordt	gevraagd,	dan	is	een	voorwaarde	dat	de	aanvrager	ook	

andere	organisaRes	heec	benaderd.	
• De	vereniging	doet	niet	aan	compensaRebeleid.	Zij	is	niet	van	plan	zaken	over	te	nemen,	

waarop	de	overheid	bezuinigt.	

5. Tijdens	de	rondvraag	komt	aan	de	orde	dat	bij	de	aanmelding	voor	een	acRviteit	deze	vaak	al	
heel	snel	vol	is.	Met	name	leden	die	minder	vaak	hun	mail	lezen,	vissen	dan	achter	het	net.	
Besloten	wordt	om	in	de	toekomst	vooraf	bekend	wordt	gemaakt	op	welke	datum	de	intekening	
geopend	wordt.	

6. Niets	meer	aan	de	orde	zijnde	sluit	de	voorziIer	de	vergadering	om	19.55	uur.	

Dit	verslag	wordt	op	15	april	2025	aan	de	ledenvergadering	ter	goedkeuring	voorgelegd.

Verslag	van	de	Algemene	ledenvergadering	van	14	november	2024


